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سینما  پیشکسوت  کارگردان 
بیان داشت: اگر مشکل قاچاق 
فیلم را حل نکنیم دیگر چیزی 
از این سینما باقی نخواهد ماند، 
این مشکل نیازمند برخورد جدی 
است، برخوردی که تاکنون انجام 
دست  دلیل  همین  به  و  نشده 
قاچاقچیان فرهنگی را باز گذاشته 
مورد  در  الوند  سیروس  است. 
ادامه پیداکردن قاچاق فیلم در 
سینمای ایران گفت: متاسفانه این 
مشکل قدیمی است، مشکلی که 
همیشه مورد گلایه و مناقشه اهالی 
سینما و کارگردانان، مخصوصا 
تهیه کنندگان بوده اما هیچگاه 
حل نشده است. کارگردان فیلم 
»پرتغال خونی« در همین رابطه 
افزود: شبکه های ماهواره ای با 
قاچاق  به صورت  فیلم ها  پخش 
هزینه حداقل ۳ میلیاردی تولید 
یک فیلم و همین طور زحمت ۷۰ 
یا ۸۰ نفر را نابود کرده و با خاک 
یکسان می کنند. الوند پیرامون 

پدیده قاچاق فیلم طی ماه های اخیر 
اضافه کرد: ما نیازمند آن هستیم که 
مقابل قاچاق فیلم بایستیم، البته 
پلیس فتا برخورد های قابل توجه 
و خوبی با قاچاق فیلم انجام داده 
است، این بحث قاچاق فیلم سال ها 
پیش هم یکبار پررنگ شد، اما بعداز 
برخورد قاطع با متخلفان این پدیده 
از بین رفت، در وضعیت فعلی هم ما 
نیازمند چنین برخورد هایی هستیم 
تا دیگر شاهد قاچاق فیلم نباشیم. 

وی با اشاره به پخش همزمان 
فیلم های چرخه اکران آنلاین در 
شبکه های ماهواره  خارج از کشور 
افزود: شبکه های ماهواره ای خلاف 
اینکه همیشه خودشان را حامی 
هنرمندان و سینما اعلام می کنند، 
در  که  فیلم هایی  به راحتی  اما 
حال اکران هستند را به نمایش 
می گذارند، آنها فکر نمی کنند که 
این اقدامشان چه بلایی سر آن 
اثر خواهد آورد. الوند در همین 

رابطه ادامه داد: متاسفانه وقتی 
فیلم های سینمایی به این راحتی 
قاچاق می شوند و بعداز اکران 
آنلاین و یا حتی قبل از آن به بازار 
راه پیدا می کنند چگونه می توانیم 
از تهیه کنندگان و سرمایه گذاران 
بخواهیم به بازگشت سرمایه خود 
فکر کنند. این کارگردان سینما در 
همین راستا تاکیدکرد: اگر مشکل 
قاچاق فیلم را حل نکنیم دیگر 
چیزی از این سینما باقی نخواهد 
ماند، این مشکل نیازمند برخورد 
جدی است، این امر دست قاچاقیان 
فرهنگی را باز گذاشته است. الوند 
درباره نبود قانون کپی رایت در 
سینما خاطرنشان کرد: بالاخره 
مقوله  به  که  رسیده  آن  وقت 
کپی رایت نگاه جدی بیندازیم، 
چند نفر دیگر باید ضرر کنند تا 
این قانون به صورت جدی اجرایی 
شود؟ تا وقتی که همه چیز و همه 
حمایت ها کلامی باشد وضع به 

همین منوال خواهد بود.

تلویزیون با »خندوانه« 
خداحافظی نمی کند

 پارلمان سریلانکا رانیل.ویکرمسینگه را به عنوان 
رئیس جمهور جدید کشور انتخاب کرد. به گزارش ایسنا به 
نقل از اسپوتنیک، کمیسیون انتخابات سریلانکا اعلام کرد 
که پارلمان با ۱۳۴ رأی از ۲۲۵ رأی رانیل.ویکرمسینگه، 
سرپرست موقت ریاست جمهوری را به عنوان رئیس جمهور 
جدید این کشور انتخاب کرده است. رئیس کمیسیون 
گفت: رانیل ویکرمسینگه، نخست وزیر سابق براساس نتایج 
رأی گیری در پارلمان به عنوان هشتمین رئیس جمهور 
جمهوری دموکراتیک سوسیالیستی سریلانکا انتخاب شد. 
رأی گیری تحت تدابیر شدید امنیتی در اطراف مقر پارلمان 
برگزار شد. پیروزی رئیس جمهور موقت که سابقه شش 
دوره نخست وزیری را نیز دارد، می تواند منجر به تظاهرات 
بیشتر مردم خشمگین از نخبگان حاکم پس از ماه ها کمبود 
فلج کننده سوخت، غذا و دارو شود. دالاس آلاهاپروما، 
قانونگذار حزب حاکم، بیان داش: برای معترضان و مخالفان 
قابل قبول تر بود، اما در کشوری که به سختی دلاری 
برای واردات دارد و به شدت نیازمند کمک مالی صندوق 
بین المللی پول است، هیچ تجربه مدیریتی در سطح بالا 
ندارد. ویکرمسینگه با وظیفه هدایت کشور از فروپاشی 

اقتصادی و بازگرداندن نظم عمومی پس از ماه ها اعتراضات 
گسترده روبه رو است. او گفت که ۴۵ سال از عمر خود را در 
پارلمان گذرانده و خوشحال است که این افتخار به او داده 
شد که رئیس جمهور شود. او افزود: نیازی نیست به شما 
بگویم که کشور ما در چه وضعیتی است. اکنون که انتخابات 
به پایان رسیده است، باید به این تقسیم بندی پایان دهیم. 
ما ۴۸ ساعت فرصت داشتیم تا در دودستگی بمانیم، اما 
از این به بعد آماده هستم تا با شما گفت وگو کنم. از دیگر 
احزاب سیاسی می خواهم با من همکاری کنند. معترضان 
در خارج از اقامتگاه رئیس جمهور پس از انتخاب او شعار »به 
خانه برو، رانیل« سر می دادند. روسای جمهور در سریلانکا 
معمولا توسط مردم انتخاب می شوند. این مسئولیت تنها 
در صورتی بر عهده پارلمان است که دفتر رئیس جمهور، 
قبل از پایان رسمی یک دوره خالی بماند. این اتفاق تنها 
یکبار پیش از این در سریلانکا رخ داده است، زمانی که 
دینگیری باندا ویجتونگا، نخست وزیر وقت، در سال ۱۹۹۳ 
پس از ترور رئیس جمهور سابق، راناسینگه پریماداسا، پدر 
رهبر فعلی مخالفان، توسط پارلمان انتخاب شد. گوتابایا 
راجاپاکسه، رئیس جمهور سابق سریلانکا هفته گذشته 

از کشور متواری شد. او پس از هجوم هزاران معترض به 
اقامتگاه های ریاست جمهوری و دیگر ساختمان های دولتی 
که خواهان استعفای او بودند، به مالدیو و سپس سنگاپور 
رفت. معترضان همچنین خواستار استعفای ویکرمسینگه، 
نخست وزیر شده بودند که در ماه می به نخست وزیری 
منصوب شد. معترضان خانه شخصی او را به آتش کشیدند 
و همچنین به دفتر نخست وزیری او حمله کردند و در 
تظاهرات علیه رهبری او تظاهرات کردند. معترضان پیوسته 
خواستار کناره گیری نخست وزیر سابق و رئیس جمهور 
کنونی بوده اند. با این حال، ویکرمسینگه این درخواست ها 
را رد کرده است. ویکر پس از فرار راجاپاکسه به طور خودکار 
سمت سرپرستی را بر عهده گرفت و پیروزی او به این معنی 
است که بقیه دوره ریاست جمهوری را تا نوامبر ۲۰۲۴ 
ادامه خواهد داد. کشور سریلانکا عملا ورشکسته است و با 
کمبود شدید موادغذایی، سوخت و سایر لوازم اولیه مواجه 
است. ویکرمسینگه تلاش خواهد کرد تا ثبات سیاسی را به 
سریلانکا بازگرداند تا بتواند مذاکرات متوقف شده با صندوق 
بین المللی پول را برای بسته کمک مالی از سر بگیرد. رانیل 
ویکرمسینگه  از متحدان راجاپاکسه توسط حزب حاکم آنها 
نامزد شده بود و به عنوان پیشتاز در این رقابت دیده می شد. 
او با چالشی جدی از سوی وزیر سابق آموزش که حمایت 

مخالفان اصلی را به دست آورد، روبه رو بود.

پارلمان »سریلانکا« رئیس جمهور را مشخص کرد

 سیروس الوند: 

قاچاقفیلمضرباتمهلکیبهسینماواردمیکند

بیـــن المـــلل

قانونگذاران مجارستانی به دنبال محدودکردن قدرت 
پارلمان اتحادیه اروپا هستند. به گزارش مهر به نقل از 
آسوشیتدپرس، قانونگذاران مجارستان قطعنامه ای را به 
تصویب رساندند که خواستار محدودکردن قدرت پارلمان 
اتحادیه اروپا شده است. این قطعنامه که توسط اعضای 
حزب حاکم مجارستان به تصویب رسید، به پارلمان ملی 
این کشور اختیار می دهد تا هر قانونی که در سطح اتحادیه 

اروپا پیشنهاد می شود، در صورت نیاز در مجارستان لغو و 
وتو کند. این قانون همچنین بیان می کند که قانون گذاران 
اتحادیه اروپا باید توسط نمایندگان پارلمان کشورهای 
عضو منصوب شوند، نه توسط رأی مستقیم شهروندان. 
در این قطعنامه آمده است: »دموکراسی اروپایی باید از 
بن بستی که پارلمان اروپا آن را ایجاد کرده است، خارج شود. 
اتحادیه اروپا باید تغییر کند، زیرا برای چالش های دوران ما 

آماده نیست.« با وجود تصویب این قطعنامه، اما دولت در 
بوداپست در هفته های اخیر رویکرد آشتی جویانه تری را 
در قبال درخواست های مقر اتحادیه اروپا در بروکسل اتخاذ 
کرده است و به دنبال دسترسی به منابع مالی مسدود شده 
خود در اتحادیه اروپاست، زیرا واحد پول مجارستان در برابر 
یورو و دلار به پایین ترین حد خود رسیده است و اقتصاد این 
کشور بالاترین تورم را در نزدیک به ۲۵ سال گذشته تجربه 
می کند. با این حال، این قطعنامه که به دنبال انتقال بخش 
عمده ای از قدرت قانون گذاری اتحادیه اروپا به دولت های 
ملی است، احتمالا با مخالفت مقامات اتحادیه اروپا روبه رو 
خواهد شد. این قطعنامه همچنین خواستار ممنوعیت 
پذیرش هرگونه بدهی بیشتر توسط اتحادیه اروپا شده است.

 با تصویب قطعنامه ای

»مجارستان« به دنبال کاهش قدرت پارلمان اروپاست

   نخست وزیر ایتالیا 
برای ادامه کار دولتش شرط گذاشت

در شرایطی که سایه استعفای ماریو دراگی همچنان 
بر سر پارلمان ایتالیا سنگینی می کند، نخست وزیر این 
کشور گفت که اگر شرکای دولت ائتلافی اش می خواهند 
که او در سمتش باقی بماند، باید اتحاد نشان دهند. به 
گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری رویترز، ماریو دراگی، 
نخست وزیر ایتالیا، به شرح اولویت هایی پرداخت که از نظر 
او پارلمان ایتالیا باید با هدف اجرای یک روند بازسازی 
اکثریت مورد نیاز برای کارآمدی دولت از بالا به پایین 
اجرا کند. دراگی با حضور در سنای ایتالیا، شروط خودش 
را از جمله اجرای طرح صندوق های بازیابی از همه گیری 
در اتحادیه اروپا و اصلاحات قضائی به همراه یکسری 
شروط دیگر مطرح کرد. او اظهارکرد که به شخصه از 
درخواست های خودجوش مردم عادی ایتالیا در روزهای 
اخیر از خودش از بابت اینکه همچنان به نخست وزیری 
ادامه دهد، به ویژه از بابت درخواست های شهرداران و 
پرسنل پزشکی ایتالیا که قهرمانان همه گیری هستند، 
تحت تاثیر قرار گرفته است. نخست وزیر ایتالیا گفت که 
حمایت مردمی خودجوش از دولتش بی سابقه و نادیده 
گرفتنش غیرممکن است. دراگی با اشاره به اینکه مایل 
است برای اجابت این خواسته تلاش کند، افزود: این تقاضا 
برای تداوم ثبات، مستلزم این است که همه ما تصمیم 
بگیریم که آیا امکان بازآفرینی شرایطی وجود دارد که 
در آن دولت واقعا بتواند حاکمیتش را داشته باشد یا خیر. 
دراگی پس از آنکه چند روز پیش استعفایش از سمت 
رئیس جمهوری ایتالیا رد شد، خواستار اتحاد میان ائتلاف 
فراگیرش برای باقی ماندنش در سمت نخست وزیری شد. 
دراگی مجموعه ای از مسائل پیش روی کشورش از جنگ 
در اوکراین گرفته تا مسائل نابرابری اجتماعی و افزایش 
قیمت ها را بیان کرد و گفت که اگر قرار باشد او کشورش 
را به سمت انتخابات نیمه اول سال ۲۰۲۳ هدایت کند، 
احزاب سیاسی باید از او حمایت کنند. نخست وزیر ایتالیا 
در یک سخنرانی با لحنی سازش ناپذیر در مجلس اعلای 
پارلمان ایتالیا بیان داشت: آیا احزاب و شما نمایندگان 
مجلس آماده بازسازی این پیمان هستید؟ این چیزی 
است که ایتالیایی ها خواستار آن هستند. دراگی هفته 
گذشته پس از اینکه حزب پوپولیستی جنبش پنج ستاره 
در حمایت از ائتلاف حاکم در فرآینددادن رأی اعتماد در 
پارلمان خودداری کرد، از سمت نخست وزیری استعفا داد 
که پذیرفته نشد. سرجیو ماتارلا، رئیس جمهوری ایتالیا 
استعفای او را رد کرد و به او گفت که در پارلمان برای 
احیای دولت ۱۸ ماهه اش تلاش کند. سناتورهای ایتالیایی 
قرار است در ادامه درباره سخنرانی دراگی مناظره کنند 
و انتظار می رود که نتیجه رای گیری درباره سخنرانی او 
در این مجلس نهایی شود. همچنین قرار است در مجلس 
سفلی پارلمان ایتالیا هم مناظره درباره آینده دولت این 

کشور برگزار شود.

گـــــزارش
  تقویت ارتش ارمنستان 

در کانون توجه سران »ایروان«
وزیردفاع ارمنستان در بازدید میدانی از نیروهای 
مسلح این کشور گفت که ارتقا زیرساخت های نظامی در 
کانون توجه سران نظامی و سیاسی ارمنستان قرار دارد. 
به گزارش فارس، وزیر دفاع ارمنستان در بازدید میدانی 
از خط مقدم این کشور با جمهوری آذربایجان نسبت 
به افزایش امنیت مرزی و بهبود زیرساخت های نظامی 
اطمینان خاطر داد. به گزارش خبرگزاری »نیوزآرمنیا« به 
نقل از وزارت دفاع ارمنستان، »سورن پاپیکیان« از نیروی 
یگان دوم ارتش و خط مقدم این کشور با باکو بازدید کرد. 
وزیر دفاع ارمنستان در بازدید از این یگان نظامی با ستاد 
فرماندهی آن در خصوص ارتقای آمادگی رزمی پرسنل، 
نوسازی زیرساخت ها و بهبود شرایط یگان ها گفت وگو 
کرد. وزیردفاع ارمنستان با حضور در منطقه مرزی شرق، 
از مواضع رزمی و از اقدامات بهسازی خط مقدم در آنجا 
بازدید کرد. پاپیکیان به نیروهای ارمنستان اطمینان داد 
که تمامی مسائل مربوط به امنیت خط مقدم به درستی 
بررسی و حل خواهد شد. وی خطاب به نظامیان ارمنستان 
اطمینان داد که این ارتقا زیرساخت های نظامی و وضعیت 
پرسنل در کانون توجه رهبری نظامی و سیاسی ارمنستان 
قرار دارد. مقامات ارمنستان گفتند که تمام نیروهای این 
کشور از منطقه مورد مناقشه قره باغ کوهستانی که بر سر 
آن دو جنگ با جمهوری آذربایجان داشتند تا ماه سپتامبر 
خارج خواهند کرد. »آرمن.گریگوریان« دبیر شورای امنیت 
ارمنستان گفت: »یگان های نیروهای مسلح ارمنستان پس 
از آتش بس به ارمنستان بازگشته اند، این روند رو به اتمام 
است و در ماه سپتامبر به پایان می رسند.« براساس این 
قرارداد، ارمنستان بخش هایی از سرزمین هایی را که برای 
دهه ها تحت کنترل خود بود، واگذار کرد و روسیه حدود 
۲۰۰۰ نیروی حافظ صلح را برای نظارت بر آتش بس 
شکننده مستقر کرد. شش هفته درگیری بین همسایگان 
قفقاز در پاییز ۲۰۲۰ بیش از ۶۵۰۰ کشته بر جای گذاشت 
و با میانجیگری روسیه آتش بس پایان یافت. گریگوریان 
بیان داشت که نیروهای حافظ صلح روس در قره باغ 
امنیت قومیت ارامنه را تضمین می کنند. »الهام علی اف«، 
رئیس جمهور جمهوری آذربایجان جمعه گذشته از اینکه 
عقب نشینی ارمنستان بسیار کند بود، شکایت کرد. جنگ 
بر سر منطقه قره باغ کوهستانی در نهم نوامبر ۲۰۲۰ )۱۹ 
آبان ۱۳۹۹( با توافق آتش بس به امضای نیکول پاشینیان، 
نخست وزیر ارمنستان رئیس جمهور جمهوری آذربایجان و 
رئیس جمهور روسیه پایان یافت و روسیه به عنوان میانجی 
این توافق نقش آفرینی کرد. جمهوری آذربایجان در این 
دور از درگیری ها مناطقی از جمله قره باغ را از اشغال 
ارمنستان خارج ساخت. این دو کشور با وجود پادرمیانی 
روسیه همواره در خطوط مرزی درگیری  دارند و طرفین 
همدیگر را به نقض آتش بس و تیراندازی به مواضع هم 

متهم می کنند. 

 سرگئی لاوروف: 

اهدافروسیهدراوکرایندیگربه»دونباس«محدودنیست
کوتــــاه

وزیر امورخارجه روسیه گفت: اهداف روسیه در اوکراین 
دیگر به دونباس محدود نیست و در صورت تداوم دریافت 
تسلیحات توسط اوکراینی ها، این اهداف گسترده تر نیز 
خواهند شد. به گزارش فارس، »سرگئی.لاوروف« افزود: 
اهداف جغرافیایی »عملیات نظامی ویژه« مسکو در اوکراین 
محدود به دونباس نیست. به نوشته خبرگزاری »رویترز«، 
لاوروف اظهارکرد: اهداف ما، دیگر به منطقه شرق اوکراین 
نبوده و قلمروهای دیگری را نیز در بر می گیرد. وزیر امور 

خارجه روسیه افزود: اگر غربی ها همچنان به ارسال تسلیحات 
دوربرد به اوکراین ادامه دهند، این اهداف بازهم گسترده تر 
خواهند شد. او اشاره کرد که کشورهای غربی مانع از اتخاذ 
گام های سازنده از سوی اوکراین می شوند و به کی یف این 
شانس داده نمی شود که با روسیه مذاکره کند. لاوروف ادامه 
داد: غربی ها در تلاش هستند دبیرکل سازمان ملل را وارد بازی 
»غلات اوکراینی« کنند. مسکو پیامی به دبیرکل فرستاده و 
در آن بر لزوم افزودن  بندی درباره غلات متعلق به روسیه در 

توافق استانبول تأکید کرده است. این مقام روس گفت: به نفع 
اروپایی ها نیست که روابط خود را با روسیه قطع کرده و به 
گاز طبیعی مایعی روی بیاورند. در نهایت اتحادیه اروپا ناچار 
خواهد شد اصلاحیه هایی بر روی تحریم ها علیه روسیه اعمال 
کند. پیش از این مقامات روس بارها به کشورهای غربی هشدار 
داده بودند که ارسال سامانه های موشکی دوربرد به اوکراین 
موجب خواهد شد نیروهای روس مواضعی را هدف قرار دهند 

که پیش از این هدف قرار نگرفته اند.

متاسفانه  گفت:  سینمایی  سازمان  رئیس 
جشنواره های سینمایی که این سال ها برگزار 
می شود صرفا نقش مهمانی داشته اند و در تولید 
در  خزاعی  محمد  نداشته اند.  نقشی  فیلم ها 
جشنواره فیلم شهر ضمن تقدیر از هنرمندانی که 
در این سال ها در حوزه ساخت فیلم های اجتماعی 
کار کردند؛ عنوان کرد: وظیفه تولید آثار در حوزه 
شهری و شهروندی می تواند وظیفه موسسه تصویر 
شهر باشد البته که سازمان سینمایی نیز وظیفه 
دارد تا به عنوان بازوی کمکی در این راه کمک کند. 
او درباره جشنواره فیلم شهر گفت: اگر برای تمام 
جشنواره های سینمایی که در ایران برگزار می شود، 
درست سیاست گذاری کنیم در حل بسیاری از 
مشکلات سینمای ایران تاثیرگذار خواهند بود 
به خصوص شهرداری که در این سال ها تلاش 

کرده است که به جز برگزاری جشنواره در تولید 
فیلم ها نقش داشته است. او ادامه داد: متاسفانه 
جشنواره های سینمایی که این سال ها برگزار 
می شود صرفا نقش مهمانی داشته اند و در تولید 
فیلم ها نقشی نداشته اند؛ هرسال در شهرداری 
شاهد تولید فیلم هستیم؛ وظیفه تولید آثار در 
حوزه شهری و شهروندی می تواند وظیفه موسسه 

تصویر شهر باشد البته که سازمانی نیز وظیفه دارد 
تا به عنوان بازوی کمکی در این راه کمک کند. 
رئیس سازمان سینمایی با اشاره به اینکه این 
سازمان با انتخاب درست سوژه ها می  تواند مسیر 
این راه را هموار سازد؛ بیان کرد: ما در سازمان 
سینمایی وظیفه سنگینی را بر دوش داریم و اگر 
پروانه ساخت آثار را به درستی صادر کنیم آن زمان 
در جشنواره های موضوعی مثل فیلم شهر آثار 
درخوری حضور خواهند داشت به طور مثال در 
هیچیک از فیلم های سینما درباره فرهنگ خاص 
مردم کلان شهر تهران صحبت نشده است ما در 
فیلم های اخیر فقط نگاه مدرنیته حاکم در این شهر 
را نشان می دهیم، اگر می خواهیم به موضوعات 
اساسی شهری برسیم این کار فقط با تولید و خلق 
اثر میسر خواهد شد و جشنواره فیلم شهر در این 
راه پرچمدار است. هشتمین جشنواره بین المللی 
فیلم شهر، به دبیری مجید اکبرشاهی از ۲۷ تیر 
آغاز شده و برگزاری آن تا ۳۱ تیر در پردیس سینما 

گالری ملت ادامه دارد.

 محمد خزاعی:

 جشنواره های سینمایی صرفا نقش مهمانی داشته اند

  ششم مردادماه 
پایان ثبت نام فیلم اولی ها 

باشگاه  سامانه  مسئول  اژدری،  فرزاد 
مردادماه  از ششم  فارابی  فیلم اولی های 
به عنوان پایان زمان ثبت نام فیلم اولی ها در 
سامانه این باشگاه خبر داد. به گزارش روابط 
عمومی بنیاد سینمایی فارابی، فرزاد اژدری 
ضمن اشاره به اینکه سامانه باشگاه فیلم اولی ها 
رسما فعالیت خود را از تاریخ ۱۰ تیرماه 
سالجاری آغار کرده و به بهره برداری رسیده 
است، گفت: از تاریخ ۱۰ تیرماه تا ۲۹ تیرماه، 
تعداد ۳۵۰ کاربر متقاضی دریافت مجوز 
فیلم اول در این سامانه ثبت نام کرده اند و از این 
میان تعداد ۱۴۰ نفر پرونده های خود را در این 
سامانه تکمیل کرده اند. وی ادامه داد: فرآیند 
ثبت نام در سامانه به گونه ای طراحی شده است 
که ضمن سادگی و سهولت در ثبت نام، دقت 
در تکمیل مدارک که براساس آنها ارزیابی 
نهایی صورت می گیرد، از مهم ترین ارکان 
این سامانه باشد. اژدری افزود: هر متقاضی با 
ثبت نام در سامانه می تواند مدارک مورد نیاز 
را در کمترین زمان بارگذاری کند و پس از آن 
راستی آزمایی هر یک از بخش های این مدارک 
توسط کارشناسان سامانه انجام می شود و پس 
از تایید نهایی، پرونده متقاضی برای داوری 
و بررسی صلاحیت های فرهنگی و هنری 
متقاضی به شورای مربوط سپرده خواهد 
شد. مسئول سامانه کارگردانان فیلم اولی 
اظهارکرد: در این میان با متقاضیانی که 
مدارک خود را ناقص بارگذاری کرده اند، 
به صورت پیامکی و یا تماس تلفنی ارتباط 
برقرار شده و چگونگی تکمیل مدارک به 
آنان اعلام می شود. وی تصریح کرد: از میان 
۱۴۰ نفر تاکنون پرونده ۴۳ نفر از متقاضیانی 
که مدارکشان تکمیل شده صحت سنجی 
شده و در دستور کار شورا قرار گرفته اند. 
اژدری در پایان با اشاره به بازگشایی مجدد 
سامانه »باشگاه فیلم اولی ها« در نیمه دوم 
سال اظهارکرد: با توجه به حجم روزافزون 
متقاضیان، آخرین مهلت ثبت نام در سامانه 
روز ششم مردادماه سالجاری و آخرین مهلت 
تکمیل مدارک متقاضیانی که مدارک خود 
را ناقص بارگذاری کرده اند، روز پانزدهم 

مردادماه در نظر گرفته شده است.

محمدرضا خوشرو، مدیر شبکه 
برای  تلویزیون  اظهارکرد:  نسیم 
برنامه »خندوانه«  با  خداحافظی 
توضیح  خوشرو  ندارد.  تصمیمی 
داد: تا پیش از آغاز ماه محرم برنامه 
»خندوانه« روی آنتن است. وی ادامه 
داد: این سری تیم »خندوانه« تقاضای 
زمان بیشتری داشتند تا بتوانیم زمانی 
را برای بازسازی و برگزاری جلسات 
اتاق فکر اختصاص بدهیم. خوشرو 
گفت: این بازه زمانی در فصل های 
قبل هم صورت گرفته است؛ گاهی 
این فاصله کم و گاهی بیشتر بوده و 
تلویزیون تصمیمی برای خداحافظی 

با »خندوانه« ندارد.

 غلامرضا موسوی:
 عطای تبلیغ تلویزیونی را 

به لقایش بخشیدیم
غلامرضا موسوی، تهیه کننده فیلم موزیکال »بازیوو« گفت: 
هرچند فضای تبلیغاتی مناسبی برای این فیلم در اختیار 
نداشتیم، اما هر روز بر تعداد مخاطبان این فیلم افزوده می شود. 
موسوی بیان داشت: »بازیوو« پیش از این قرار بود در سال ۹۹ 
اکران شود که به دلیل کرونا، نمایش آن در سینماهای کشور 
به تعویق افتاد تا در نهایت در شرایط فعلی روی پرده سینما 
رفت. این تهیه کننده سینما ادامه داد: متاسفانه صداوسیما، 
به رغم شعارهای متعددی که در راستای حمایت از سینما داده 
و می دهد، همکاری درست و حسابی در این زمینه نمی کند، 
درواقع اداره کل بازرگانی صداوسیما براساس یک سیاست 
جدید، شرایطی ایجاد کرده است تا به جای اینکه تعداد پخش 
تبلیغات و آگهی ها زیاد شود، مبلغی را برای پخش تبلیغات 
تعیین می کند که این مبلغ خیلی زیاد است. به عنوان مثال یکی 
از این ارقام پیشنهادی ۱۵ میلیاردتومان است که براساس آن 
تهیه کننده می تواند ۲ یا ۳ نوبت آگهی بدهد! وی توضیح داد: 
درواقع تبلیغات صداوسیما از هیچ تخفیفی برخوردار نیست، 
در چنین شرایطی با دریافت ۳ یا حتی ۱۰ نوبت آگهی در 
تلویزیون، هیچ اتفاقی برای جذب مخاطب رخ نمی دهد. به 
همین دلیل من و بسیاری از دوستان عطای این لطف سازمان 
صداوسیما را به لقای خودشان بخشیده ایم و البته این اتفاق باعث 
می شود که اطلاع رسانی در شهرهای بزرگ با مشکل مواجه 
شود. موسوی تاکیدکرد: مساله دیگر این است که شهرداری 
تهران و دیگر شهرهای کلان، پیش از این تعدادی بیلبورد برای 
تبلیغات محیطی در اختیار فیلم ها قرار می دادند که متاسفانه 
این مساله نیز دیگر اتفاق نمی افتد، به همین دلیل در این مدت 
از بیلبوردهای تبلیغاتی شرکت های دیگر تبلیغاتی درخواست 
همکاری کرده ایم تا در زمینه تبلیغات شهری ما را یاری کنند. 
وی توضیح داد: »بازیوو« یک فیلم موزیکال برای کودکان و 
نوجوانان است و خوشبختانه کسانی که تا امروز این فیلم را 
دیده اند از آن راضی بوده و این فیلم را یک فیلم سرپا، جذاب 
می دانند. درواقع این فیلم یک کار طنز است که با شرایط جدید 
ساخته شده است و همانند دیگر فیلم های کودک ونوجوان 
کهنه نیست. تهیه کننده فیلم »بازیوو« افزود: خوشبختانه تعداد 
سالن هایی که به این فیلم اختصاص داده شده است خوب است، 
اما با توجه به اینکه تماشاچی این فیلم، اصولا تماشاچی هایی 
هستند که برحسب اتفاق از اکران فیلم آگاه شده اند هر روز بر 
تعداد مخاطبان افزوده می شود و می توان یک سیر صعودی را 
برای آن در نظر گرفت. وی گفت: پیش از این قرار بود »بازیوو« 
نوروز ۱۳۹۹ در سینماهای کشور اکران شود که به دلیل کرونا 
این اکران به تاخیر افتاد. خوشبختانه این روزها کودکان نیز 
کم کم به سمت سالن های سینمایی کشیده شده اند، بی شک 
اکران در فصل مدرسه ویژگی های بیشتر و بهتری دارد و بیشتر 

می تواند برای تهیه کنندگان و پخش جذاب است. 

  »جیران«
 توقیف نشده است

تهیه کننده  عفیفه،  اسماعیل 
سریال »جیران« خبر توقیف شدن 
این سریال را تکذیب کرد. عفیفه 
درباره توقیف سریال »جیران« گفت: 
خبر توقیف شدن »جیران« صحت 
ندارد و اصلا درباره علت عدم انتشار 
آن اطلاعی ندارم و مشغول پیگیری 
هستم. روابط عمومی فیلیمو نیز 
توقیف سریال »جیران« را تکذیب 
توقیف  دلیل  است،  کرد. گفتنی 
سریال »جیران« نقض مالکیت ادبی 

و هنری مطرح شده است.


